

7天5晚 情懷潮汕

A Grandma's Love Letter:
Nostalgic Chaoshan Vibes

● 阿嫲情书寄潮汕，烟火旧巷暖时光

自费项目：船游珠江（豪華遊船）+ 車遊廣州夜景 + 廣州餐飲名店/荔灣四合院-馳名粵菜全燒鵝風味/人民幣380元/人
Optional tour: Pearl River cruise (luxury boat), Guangzhou night city tour, and local dining experience at famous restaurants/Liwan Siheyuan featuring signature Cantonese roast goose cuisine – RMB 380 per person.



全程入住4+5星级豪华舒适酒店
Stay at 4+5-Star Deluxe Comfort
Hotels Throughout the Tour



乘醉觀光主題有軌電車穿梭新城地標
Take a sightseeing-themed tram and travel
through the city's modern landmarks.



品尝大三元馳名廣式點心等特色美食
Savor renowned Cantonese dim sum at Da
San Yuan and other local specialties.

出发 - 深圳

DEP - Shenzhen

1

客人带着愉快期待的心情前往机场，搭乘班机飞往深圳。抵达后由专业导游热情接机，随后入住酒店休息。

Guests depart for the airport with joyful anticipation, taking a flight to Shenzhen. Upon arrival, they are warmly greeted by a professional tour guide and transferred to the hotel for check-in and rest.

住宿：華盛希爾頓花園酒店或同级

2



深圳 - 汕尾 - 普寧 - 揭陽

Shenzhen - Shanwei - Puning - Jieyang

餐食Meals：早B/午L/晚D

早餐后，前往【凤山妈祖庙】感受妈祖文化的深厚底蕴与信仰魅力。随后游览【德安里旅游景区】漫步于保存完好的传统建筑群之中，体验浓厚的岭南人文风情与历史气息。晚上观看【中国非遗史诗演艺《英歌情》】以震撼的舞台效果，展现中华非物质文化遗产的独特魅力，带来沉浸式的艺术体验。

After breakfast, visit Fengshan Mazu Temple to experience Mazu culture. Then explore De'anli Scenic Area with its well-preserved traditional architecture and Lingnan heritage. In the evening, enjoy the intangible cultural heritage performance "Yingge Love," an immersive show combining traditional arts and modern stage effects.

住宿：揭陽希爾頓歡朋酒店或同级

3



揭陽 - 汕頭

Jieyang - Shantou

餐食Meals：早B/午L/晚D

前往【揭阳楼】与【进贤门】见证潮汕地区的文化象征与城市记忆。随后游览【佛手果文旅生态园】体验特色农业与自然风光相融合的休闲空间。继续前往【汕头小公园历史文化街区】，打卡百年骑楼建筑群，探访【中山亭】、【邮政总局】与【老妈宫】，感受老汕头作为“东方小巴黎”的繁华旧影与侨乡文化魅力。最后探访【陈慈簧故居】走进侨批文化与华侨家国情怀，聆听一段段跨越海洋的动人故事。

Visit Jieyang Tower and Jinxian Gate to experience Chaoshan culture and history. Continue to Foshouguo Cultural Eco Park for a blend of agriculture and nature. Then explore Shantou Small Park Historic District, including Zhongshan Pavilion, the Post Office, and Laoma Temple, and discover its overseas Chinese heritage. Finally, visit Chen Cihuang Residence, a filming location of A Love Letter to Grandma, to learn about local qiaopi culture and overseas Chinese stories.

住宿：朝陽希爾頓歡朋酒店或同级

4



汕頭 - 潮州 - 汕頭

Shantou - Chaozhou - Shantou

餐食Meals：早B/午L

前往【潮州古城】（含往返环保车），感受千年古城的文化底蕴与慢生活气息。游览【古城墙】，追溯历史印记，感受古城防御体系的沧桑岁月。远观世界上最早的启闭式桥梁之一【广济桥】（不含上桥），欣赏韩江两岸风光与古桥雄姿。漫步【牌坊街】感受潮州深厚的商埠风华。随后参观【开元寺】，体验佛教文化的庄严与宁静。前往【载阳茶楼】，一边品潮茶、尝小点心，一边欣赏正宗潮剧表演，沉浸式体验潮汕非遗文化魅力。夜晚欣赏【潮州古城灯光秀】，光影交织下的古城焕发全新活力，别具风情。

Visit Chaozhou Ancient City (including eco shuttle) and explore its thousand-year cultural heritage. Walk along the Ancient City Wall and view Guangji Bridge (no access to the bridge), admiring the historic scenery of the Han River. Stroll through Paifang Street to appreciate its well-preserved traditional architecture and rich commercial history. Visit Kaiyuan Temple to experience the peaceful atmosphere of Buddhist culture. At Zaiyang Teahouse, enjoy Chaozhou tea, local snacks, and live Teochew opera performance, immersing in local intangible cultural heritage. End the day with the Chaozhou Ancient City light show, where lights and shadows bring the ancient city to life.

住宿：朝陽希爾頓歡朋酒店或同级

5



汕頭 - 廣州

Shantou - Guangzhou

餐食Meals：早B/午L

早餐后，乘【观光主题有轨电车-醉观光】沿着花海江畔缓缓前行，穿梭于广州新城地标之间，一览花城四季旖旎风光，接着前往【海心沙亚运公园】感受亚运遗址的恢弘气势与城市文化记忆。外观【广州塔】欣赏“世界第一高塔”的建筑风采。随后参观【大佛寺】在繁华都市中感受一方静谧与禅意。最后前往【北京路步行街】自由活动与购物！

After breakfast, take the "Zui Guangguan" sightseeing tram along Guangzhou's flower-lined riverbanks and modern city landmarks. Visit Haixinsha Asian Games Park and view the Canton Tower (no access to the top). Continue to Dafo Temple for a peaceful cultural experience. End the day at Beijing Road Pedestrian Street for free shopping and leisure.

住宿：機場富力空港假日酒店或同级

6



廣州 - 深圳

Guangzhou - Shenzhen

餐食Meals：早B/午L

前往【欢乐港湾】，感受深圳活力与浪漫交融的城市气息。随后走进【华为生活旗舰店】，近距离了解中国科技品牌的创新实力。前往【DJI大疆深圳欢乐海岸旗舰店】，沉浸式体验最新无人机与影像技术。接着前往【莲花山公园】登高俯瞰深圳城市全景，并体验无人机配送外卖服务。感受科技为生活带来的便利与未来感。打卡【腾讯滨海大厦】观现代科技地标建筑，感受数字经济与创新科技的城市魅力。随后前往【华强北电子世界】体验“电子之都”的繁华与科技氛围。行程结束后送机。

Visit Happy Harbor and enjoy Shenzhen's coastal scenery and modern city vibe. Continue to Huawei Flagship Store to explore innovative smart technology. Proceed to DJI Store at OH Bay for an immersive drone experience, then visit Lianhua Mountain Park to enjoy city views and experience drone delivery service. View Tencent Binhai Building, a landmark of internet innovation, and end at Huaqiangbei Electronics Market before airport transfer.

7

深圳 - 出发地

Shenzhen - HOME

搭乘凌晨班机返回温暖的家，结束了这一次美好的潮汕之旅！

Take an early morning flight back home, bringing this wonderful Chaoshan journey to a pleasant close.